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ПРОТОКОЛ 

№59 

 

МЯСТО НА ПРОВЕЖДАНЕ:                                 Община Копривщица 

ДАТА:                                         26.05.2023 г. 

НАЧАЛЕН ЧАС И ПРОДЪЛЖИТЕЛНОСТ:          14:00 h –15:30 h. 

ВОДЕЩ ПРОТОКОЛА:             Вероника Пачева 

 

Днес 26.05.2023г. от 14:00 часа  в стаята на общински съвет - Копривщица се 

проведе , извънредно заседание на  Общински съвет гр. Копривщица.  

На заседанието присъстваха общинските съветници, Кмета на община Копривщица, 

Н.Карагьозов - секретар на община Копривщица, М.Паралеева – гл.сп. 

„Евроинтеграция”, Представители на  Кауза „Богата Копривщица”.    

Л. Цеков – председател на ОбС - Копривщица, представи проекта за дневен ред. 

 

1. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

подаване на проектно предложение от община Копривщица по процедура чрез подбор 

на предложения BG- RPR-1.011 „ Ремонт и рехабилитация на общежития в системата на 

училищното образование” за получаване на средства за изпълнение на инвестиции от 

крайни получатели по Механизма за възстановяване и устойчивост, финансирана по 

Стълб „Иновативна България”,Компонент 1 „Образование и умения” , Инвестиция 2 

(С1.І2) ”Модернизация на образователна инфраструктура” от Националния План за 

възстановяване и устойчивост (НПВУ). 

2. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно  

сключен договор за наем от 01.06.2013г. между община Копривщица и „БТК”АД и 

постъпило заявление в общинска администрация с вх.№2076/04.05.2023г. 

3. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно  

допълнение на Програмата за управление и разпореждане с имоти общинска собственост 

през 2023г. в община Копривщица.   

4. Разни 

5. Отговори на питания  

6. Питания 

 

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване така изчетения 

дневен ред  

 „За”- 7 – Л.Цеков, М.Тороманова, Я.Стоичков, Б.Подгорски,С.Павлов,  

С.Шипочинов, М.Иванов  

„против” - 0  

„въздържал се” – 0 

Закъснява – Д.Ватахов, Н.Кривиралчев, Б.Чилов  

Отсъства – Р.Галинова  

Приема се 
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По първа точка от дневния ред - Разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно подаване на проектно предложение от община 

Копривщица по процедура чрез подбор на предложения BG- RPR-1.011 „ Ремонт 

и рехабилитация на общежития в системата на училищното образование” за 

получаване на средства за изпълнение на инвестиции от крайни получатели по 

Механизма за възстановяване и устойчивост, финансирана по Стълб 

„Иновативна България”,Компонент 1 „Образование и умения” , Инвестиция 2 

(С1.І2) ”Модернизация на образователна инфраструктура” от Националния 

План за възстановяване и устойчивост (НПВУ). 

Н.Кривиралчев се присъедини  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, даде думата на М.Тороманова 

председател на КЕУРРБФИИСГС 

М.Тороманова – председател на КЕУРРБФИИСГС представи становището на комисията.  

Б.Подгорски – съветник, какъв е пакета със изискуемите документи за кандидатстване 

до 16.06.2023г.?  

М.Паралеева – гл. сп. „Евроинтеграция”, те са няколко документите, които се подават 

на етап кандидатстване. Работен Проект със влязло в сила разрешение за строеж, 

енергийно обследване и сертификат, дейности по СМР, дейности по оборудване и 

обзавеждане по един остойностен списък, едни декларации, които се подават. Това са 

необходимите документи на етап кандидатстване и с Решението на общински съвет.  

Д.Ватахов се присъедини  

Б.Подгорски – съветник, този пакет има ли го наличен към 16.06.2023г. без да е 

пълен да се кандидатства или нещо допълнително ще се вкарва?  

М.Паралеева - гл. сп. „Евроинтеграция”, ще кандидатстваме с пълния набор от 

документи, които се изискват.  

Б.Подгорски – съветник, с разрешение влезнало в сила, съгласуване НПК. 

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, има вх.№ от НПК.  

Д-р А. Андреева – Кривиралчева – Представител от Кауза „Богата Копривщица”, да 

разбирам, че има внесено искане към НИНКН за съгласуване. Следите ли как се движи 

то? Има ли някой ангажиран конкретно?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, да, архитекта на общината е ангажиран. 

Д-р А. Андреева – Кривиралчева – Представител от Кауза „Богата Копривщица”, 

всички други документи са готови до колкото разбирам? Техническия паспорт, КСС, 

СМР?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, да  

Д-р А. Андреева – Кривиралчева – представител от Кауза „Богата Копривщица”, 

предвижда ли проекта обзавеждане? 

М.Паралеева - гл. сп. „Евроинтеграция”, да  

Д-р А. Андреева – Кривиралчева – представител от Кауза „Богата Копривщица”, не 

трябва ли списъка да бъде също гласуван?   

М.Паралеева - гл. сп. „Евроинтеграция”, не. Представя се остойностения списък, като 

изискването е да се посочи в последната колона източниците на информация.  

Б.Подгорски – съветник, в т.3 по допълнителния доклад тези разходи, които не се 

финансират по процедурата има ли нещо конкретно, което се очаква да излезе като 

разход, който не е предвиден въобще във финансирането по проекта или е просто едно 

презастраховане ако излезнат някакви разходи?  

М.Паралеева - гл. сп. „Евроинтеграция”, по принцип не би следвало да има разходи, 

които не се финансират по проекта. В условията ясно е посочено кои са допустимите 

разходи и кои се финансират. Не се финансират разходи по ДДС, което може да се 
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възвръща, по закупуване на оборудване  втора употреба  и дейности, които не са 

включени като допустими дейности в проекта. Надявам се, че такива няма да има.  

     

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване докладната на 

КЕУРРБФИИСГС 

„За”- 9 – Л. Цеков, М.Тороманова, Д.Ватахов, Б. Подгорски, С.Павлов, 

Я.Стоичков, С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0  

„въздържал се” – 0 

Приема се 

Решение № 343  

На основание чл.21, ал.1,т.23 и ал.2 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация и във връзка с изискванията на „УСЛОВИЯ ЗА 

КАНДИДАТСТВАНЕ за получаване на средства за изпълнение на инвестиции 

от крайни получатели по Механизма за възстановяване и устойчивост по 

процедура чрез подбор BG - RRP – 1.011 „ РЕМОН И РЕХАБИЛИТАЦИЯ НА 

ОБЩЕЖИТИЯ В СИСТЕМАТА НА УЧИЛИЩНОТО ОБРАЗОВАНИЕ”.  

 

1. Общински съвет – Копривщица дава съгласие община Копривщица да 

подаде проектно предложение по процедура чрез подбор на 

предложения за изпълнение на инвестиции от крайни получатели BG - 

RRP – 1.011 „ Ремонт и рехабилитация на общежития в системата на 

училищното образование”  за общежитие към СУ „ Любен Каравелов” – 

гр. Копривщица.  

2. Общински съвет – Копривщица декларира, че за предложения проект е 

осигурена неговата устойчивост и общежитието към СУ „ Любен 

Каравелов” - гр. Копривщица ще продължи да функционира като такова 

и няма да бъде закривано за период, не по – малък от 5 години след 

крайното плащане.  

3. Общински съвет – Копривщица декларира, че в случай на разходи по 

проекта които не се финансират по процедурата, ще бъдат осигурени 

необходимите средства.     

 

По втора  точка от дневния ред – Разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно  сключен договор за наем от 01.06.2013г. 

между община Копривщица и „БТК”АД и постъпило заявление в общинска 

администрация с вх.№2076/04.05.2023г. 

Л.Цеков – Председател на ОбС – Копривщица, даде думата на Я.Стоичков председател 

на КТСУРОСИВКЕ  

Я.Стоичков – председател на КТСУРОСИВКЕ представи становището на комисията.  

М.Иванов – съветник, аз предлагам 10% увеличение  

Б.Подгорски – съветник, аз предлагам 250,00 / двеста и петдесет лева и 00 ст./     

 

 

 

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване докладната на 

КТСУРОСИВКЕ с направените предложения по нея.  
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„За”- 9  – Л.Цеков, М.Тороманова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, Б.Подгорски, 

С.Павлов,  С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов  

„против” – 0  

„въздържал се” –0  

Приема се 

Решение № 344  

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА; чл.8, ал.1; чл.14, ал.6 от ЗОС и 

чл.30, ал.5 от ЗЕСМФИ във връзка с чл.8, ал.2; чл.14, ал.3 от ЗОС и чл.19, ал.1 

от ЗЕСМФИ  

 

1. Да се сключи договор за наем с настоящото си „Юнайтед Тауърс 

България” ЕООД, за временно ползване за срок от 5 години на части от 

имот – публична общинска собственост, представляващи общо 8 кв.м. 

от ретранслаторна кула с идентификатор 3855.11.354.2, находящи се в 

поземлен имот с идентификатор 3855.11.354, местност Попадия, гр. 

Копривщица, община Копривщица, монтиране и използване на 

електронни съобщителни съоръжения и оборудване.  

2. Определям месечна наемна цена за срока на договора в размер на 

250.00 лв. / Двеста и петдесет лв. и 00 ст./ ДДС не е включено в цената 

и се начислява допълнително.  

Приложение: 

- АЧОС №166/17.08.2004г. 

- Скица на поземлен имот 3558.11.354 

- Писмо с вх. №2076/04.05.2023г.  

- Договор за наем от 01.06.2013г.    

 

 

По трета точка от дневния ред – Разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно  допълнение на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост през 2023г. в община 

Копривщица.   

Б.Чилов се присъедини  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, даде думата на Я. Стоичков 

председател на КТСУРОСИВКЕ  

Я.Стоичков – председател на КТСУРОСИВКЕ представи становището на комисията. 

Става въпрос за пекарната да си разширят обекта.  

Б.Подгорски – съветник, дайте да се обадим на М.Димова и да разберем какво точно 

искат да направят.  

М.Димова, здравейте на всички. Идеята всъщност е да сложим поставяем навес, който 

ще бъде остъклен. Ще има вход, ще се влиза през врата.  

М.Тороманова – съветник, а от къде до къде?  

М.Димова, както предишния навес беше в този диапазон 18 кв.м.  

Б. Дюлгярова – кмет на община Копривщица, а напред ще разширявате ли?  

М.Димова, да, колкото е бил предния навес.  

М.Тороманова - съветник, значи тази част го дописваме тези 18 кв.м. в навесите за 

пекарна  „La Вomba”.  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, дай проекта за Решение  

М.Тороманова – съветник, актуализира Програмата за общински имоти, като в частта  
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терени отдадени под наем за разполагане на временни навеси добавя: част от имот с 

идентификатор 38558.5.106 по КККР на гр. Копривщица  с площ 18 кв.м.  

    

  

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване предложението 

на М. Тороманова  

„За”- 9 – Л.Цеков, М.Тороманова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, Б.Подгорски, 

С.Павлов,  С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0   

„въздържал се” – 1 Б.Чилов  

Приема се 

Решение № 345 

На основание чл.21,ал.1,т.8 от ЗМСМА, чл.8, ал.1, ал.9 от ЗОС  

 

 

Да се актуализира Програмата за общински имоти, като в частта терени 

отдадени под наем за разполагане на временни навеси добавя: част от имот с 

идентификатор 38558.5.106 по КККР на гр. Копривщица, с площ 18 кв.м.  

 

 

 

По четвърта  точка от дневния ред – Разни  

Д-р Анелия Андреева – представител от Кауза „Богата Копривщица”, искам да 

благодаря за всички отговори по ЗДОИ, които много коректно получавам. Във връзка с 

последното питане за моста имам следни въпрос, който не ми стана ясно от отговора, но 

предполагам че вие може да ми го разясните. Тъй като има платена сума, която е аванс, 

а и сега като минахме и погледнахме там нищо не се прави. Въпроса ми е има ли 

някакъв План, някакъв график в договора за изпълнение на съответните дейности? 

Прави ли се нещо в момента, което не е като строеж, а нещо друго?   

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, да. Прави се. Всичко е в готовност, 

единственото нещо, което се прави е Басейнова дирекция поискаха допълнителни  

документи за моста и се правят хидро - изчисления и до края на седмицата ще бъдат 

готови и вече ще се стартира.    

Петър Зарев – представител от Кауза „Богата Копривщица”, има ли открита 

строителна площадка?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, няма  

Петър Зарев – представител от Кауза „Богата Копривщица”, а срока за изпълнение 

какъв е ?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, сега не мога да Ви кажа, че не помня.  

М.Иванов – съветник, на ул. „Душко Цаков” две дупки са и абсолютно не може да се 

минава. 

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, разпоредено е само да спре да вали 

веднага.  

М.Иванов – съветник, и от към Завода не може вече да се минава.   

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, изчакваме дъждовете. Или ще се 

финансира, или ще се циментират.  

С.Шипочинов – съветник, как върви ремонта за водопровода и канализацията? 

 Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, върви не е зациклил, че го преместихме 
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от 2 май в горната страна и сега изчакваме там имат още два дни и ще се преместят 

надолу, а и чакахме АПИ разрешително още не са дали, защото трябва и да се копае 

републиканския от Енчо Рашков до паркинга началото.  

М.Тороманова – съветник, по край пазара и нагоре ще се копае ли?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, да. Целия Западен бряг. Заради 

въстанието  и празниците ги прехвърлихме на Аква парка.   

 

 

По пета  точка от дневния ред –  Отговори на питания  

  

Има получени писмени отговори  

 

 

 

По шеста точка от дневния ред – Питания  

 

Я.Стоичков – съветник, на площадката пред паметника на Георги Бенковски 

калдъръма е много изровен.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, другата седмица се почва.  

 

 

     

 

 

Поради изчерпване на дневния ред г–н Л.Цеков закри заседанието в 15:30 часа. 

 

 

 

Протоколист:………………                              Председател на ОбС:……….…… 

         /В.Пачева/                             /Л.Цеков/ 


